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Obec Plavecký Mikuláš 

Obecný úrad, 906 35  Plavecký Mikuláš 307 

 

Z á p i s n i c a 
 

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Plaveckom Mikuláši,                    

dňa 26. mája 2025 o 18:00 hodine v obradnej miestnosti obecného úradu. 
 

Prítomní:  podľa  pripojenej  prezenčnej listiny 

                   

Neprítomní: _ 

                                             

                                                                  

Program:     1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

                    2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4.  Informácie o prebiehajúcich verejných obstarávaniach 

5. Rôzne 

6. Diskusia a záver 

 

 

               

Overovatelia: Ing. Radovan Ščepka 

   Ing. Martin Krajčír 

 

                         

Zapisovateľka:  Andrea  Mrázová 

 

 

K bodu 1 a 2/ 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Emília 

Balúchová. Privítala prítomných poslancov a hostí manželov Smákových. Zároveň navrhla 
overovateľov a zapisovateľku zápisnice. 
 
 

Uznesenie č. 107/2025 
 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Mikuláši schvaľuje overovateľov zápisnice 
i zapisovateľku. 
 
Hlasovanie: zo  7  prítomných poslancov 
  za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 108/2025 
 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Mikuláši podľa § 12 ods. 5 zákona 369/1990 Z. z. 
o obecnom zriadení schvaľuje program zasadnutia.  
 
Hlasovanie: zo  7   prítomných poslancov 
  za: 7  proti: 0  zdržal sa: 0 
 
 

K bodu 3/ 
Uznesenie č. 352/2022 – plní sa – Zmluva o dielo – Zmeny a doplnky č. 2 Územného 

plánu obce medzi obcou a Ing. arch. Ronie Vámoš (opätovne posielame ZaD na 

vyjadrenie),  

Uznesenie č. 45/2023 – plní sa – poverenie starostu konať vo veci predaja 

spoluvlastníckeho podielu rodinný dom s mlynom a pozemok pod rodinným domom 

s mlynom (zadané vypracovanie nového znaleckého posudku), 

Uznesenie č. 75/2024 – plní sa – prieskum trhu na zabezpečenie zberovej spoločnosti 

Uznesenie č. 76/2024 – plní sa – odkúpenie/prenájom pozemku od RKC 

Uznesenie č. 79/2024 – plní sa – zmluvy o zriadení vecného bremena 

Uznesenie č. 95/2025 – splnené – overovatelia zápisnice a zapisovateľka 

Uznesenie č. 96/2025 – splnené – program OZ 

Uznesenie č. 97/2025 – splnené – vyhodnotenie plnenia uznesení 

Uznesenie č. 98/2025 – splnené – Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2024  

Uznesenie č. 99/2025 – splnené – Návrh plánu činnosti HK za I. polrok 2025 

Uznesenie č. 100/2025 – splnené – protest prokurátora 

Uznesenie č. 101/2025 – splnené – VZN č. 1/2025 o pravidlách času predaja v obchode 

a času prevádzky služieb na území obce Plavecký Mikuláš 

Uznesenie č. 102/2025 – splnené – VZN č. 2/2025 o zákaze umiestnenia herní a kasín na 

území obce Plavecký Mikuláš 

Uznesenie č. 103/2025 – splnené – VZN č. 3/2025 o niektorých podmienkach držania 

psov v obci Plavecký Mikuláš 

Uznesenie č. 104/2025 – splnené – príspevok na žiaka Základnej školy 

Uznesenie č. 105/2025 – splnené – podpis zmluvy s PPA 

Uznesenie č. 106/2025 – splnené – výpoveď Ing. arch. Igor Krist 
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Uznesenie č. 109/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Mikuláši schvaľuje vyhodnotenie plnenia uznesení 
z predchádzajúcich zasadnutí. Ich plnenie schvaľuje. 
 
Hlasovanie: zo  7   prítomných poslancov 
  za: 7 proti:  0 zdržal sa: 0 
 
 

K bodu 4/ 

 

Starostka obce ďalej informovala poslancom OZ, že bolo začaté vyhodnocovanie 

verejného obstarávania na projekt ČOV a splašková kanalizácia v obci Plavecký Mikuláš. 

 

 Starostka obce informovala poslancov o novej výzve na rekonštrukciu telocviční alebo 
vonkajších športovísk, výška spoluúčasti je max. 10%. Poslanci súhlasili s podaním žiadosti na 
rekonštrukciu a vnútorného vybavenia telocvične. Poslanci navrhli starostke aby sa obec 
zapojila do tejto výzvy. 
 

Uznesenie č. 110/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Mikuláši schvaľuje podanie žiadosti o poskytnutie 

dotácie s názvom Modernizácia telocvične Základnej školy Plavecký Mikuláš, v rámci Výzvy na 

predkladanie žiadostí o poskytnutie dotácie v oblasti športu v roku 2025 číslo F-2025-DOT03, 

vyhlásenej Ministerstvom cestovného ruchu a športu Slovenskej republiky. 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje spolufinancovanie projektu zo strany obce minimálne vo výške 

10 % z celkovej výšky žiadanej dotácie. 

  
Hlasovanie: zo  7   prítomných poslancov 
  za: 7 proti:  0 zdržal sa: 0 
 
 

Hlavný kontrol navrhuje doplnenie kamerového systému v obci a to nad vchod budovy 
ZŠ a MŠ a na iné miesta v obci. 
 
 Poslanec Ladislav Klíma k podnetu rodičov o zakúpenie skladu na uskladnenie bicyklov 
a odrážadiel v MŠ, navrhuje možnú alternatívu uzavretia vstupu budovy MŠ a ZŠ 
a vybudovanie skladu na tieto účely. Poslanci s návrhom riešenia súhlasili a posunuli návrh na 
ďalšie OZ. 
 
 Na obecný úrad bola doručená cenová ponuka od Ing. Stanislava Sýkoru, Hlavná 
prístupová komunikácia – IBV na Záhumní v celkovej sume 7508 € s DPH. 
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Uznesenie č. 111/2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Mikuláši súhlasí s cenovou ponukou Ing. Stanislava 

Sýkoru, projektovanie pozemných stavieb, 906 35  Plavecký Mikuláš 292, na vypracovanie 

Projektu na stavebné povolenie na akciu: Hlavná prístupová komunikácia – IBV na Záhumní a 

s jeho vypracovaním, vo výške 7508 € s DPH. 

 
Hlasovanie: zo  7   prítomných poslancov 
  za: 7 proti:  0 zdržal sa: 0 
 

K bodu 5/ 
 

Starostka obce ďalej informovala poslancom OZ, že vyjadrenie k financovaniu projektu 

Rekonštrukcie Svadobky v obci Plavecký Mikuláš cez PPA bude v priebehu 6 mesiacov. 

 
 
 Starostka obce pokračovala o informovaní poslancov OZ o: 
 

- prebiehajúcom verejnom obstarávaní na dodávateľa elektrickej energie 
 

- stretnutie s BSK:  
1. z dôvodu prepojenia cyklotrás na Podhorí bude musieť obec na vlastné 

náklady vysporiadať viaceré pozemky a vypracovať PD a vybudovať 
cyklotrasu. Nakoľko má BSK túto cyklotrasu vo svojom územnom pláne. 
Poslanci sa k tomuto návrhu vyjadrili záporne z dôvodu finančnej záťaže 
obec. 

2. obec bola oslovená na vybudovanie elektronických informačných tabúl pre 
príchody a odchody autobusov. Obec má zabezpečiť elektrickú prípojku. 
Kompetentní pracovníci BSK prídu na osobnú konzultáciu ohľadom 
umiestnenia tabúl. 

 
- obec bola pri kontrole z okresného úradu MA oboznámená, že by mala v krátkej 

dobe riešiť názvy ulíc.  
 

- potrebe schválenie rozpočtu na rok 2025 do konca Októbra 2025 a novinku 
príspevok na ubytovanie občanov obce s trvalým pobytom v obci Plavecký Mikuláš, 
ktorí sú umiestnení v sociálnych zariadeniach.  
 

- na verejné obstarávanie ČOV a splašková kanalizácia sa prihlásilo 5 firiem – 
prebieha vyhodnocovanie. 
 

- probléme s vybudovaním trafostanice k ČOV, obec podala žiadosť, musí sa dať 
vypracovať nový projekt ktorého cena bude okolo cca 3 000 €, realizátor stavby 
musí byť obec. Predpokladaná cena vybudovania trafostanice sa pohybuje okolo 
cca 50 000 €. 
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- starostka prečítala poslancom OZ list doručený od rodiny Smákovej, v ktorom 
žiadajú OU o súčinnosť pri riešení susedského sporu s rodinou Trávničkových. 
Poslanci OZ sa zhodli že danú časť podnetu (elektrická prípojka garáže) je potrebné 
riešiť zo stavebným úradom, ktorý podnet odstúpi na Regionálny úrad pre územné 
plánovanie a výstavbu do Bratislavy. Ďalej sa rodina Smáková dotazovala či sa na 
obci nachádza registrácia chovu plazov a exotických zvierat p. Trávnička. Na otázku 
reagovala starostka obce, že obec nemám zaregistrovaný žiaden takýto chov. Do 
diskusie sa zapojil hlavý kontrolór, ktorý odporučil rodine Smákových aby sa s touto 
požiadavkou obrátili na Regionálnu veterinárnu a potravinovú správu do Senca. 
Zvyšnú časť sporu nedokáže vyriešiť OU ale je potrebné osloviť orgány činné 
v trestnom konaní. Po diskusii sa rodina Smáková opustila rokovaciu miestnosť OZ. 
 

 

K bodu 6/ 
 poslanec Ladislav Klíma upozornil na spadnuté oplotenie v areáli kultúrneho domu 

- treba odstrániť stavebnú suť od suseda Ort- Mertla.  

 

 na základe podnetu pracovníka stojiska chce obec vybudovať kamerový systém v areáli 

ŠM, nakoľko chce obec predchádzať vzniku čiernych skládok. 

 

 starostka pripomenula poslancom OZ že nedostala zatiaľ vyjadrenie o využívaní 

priestorov bývalého MNV.  

 
 
Po vyčerpaní všetkých bodov programu starostka obce poďakovala všetkým prítomným za 
účasť. 
 

Overovatelia zápisnice:   

 

Ing. Radovan Ščepka    _________________________ 

 

Ing. Martin Krajčír   _________________________ 

 

Zapisovateľka:  

Andrea Mrázová    _________________________ 

    

 

V Plaveckom Mikuláši, 

dňa 26.05.2025 

 

 

        Mgr. Emília Balúchová 

            starostka obce 


